
Op 24 november jl. stelde de SGP-fractie een vraag over een Schakelstation te Neerijnen. Deze mail 
voorziet in de beantwoording. 
 
Vraag 
Kunt u mij doen toekomen de planvorming en begeleidende rapporten (waaronder ten minste de 
landschappelijke inpassing) van de ontwikkeling ten behoeve van een nieuw schakelstation te 
Neerijnen? 
 
Antwoord 
De planvorming van de nieuwe uitbreiding van een elektriciteitsregelstation is nog in voorbereiding. 
Momenteel wordt gewerkt aan een concept van het ontwerpbestemmingsplan. Dit kan nog niet worden 
vrij gegeven omdat o.a. gewacht wordt op een stedenbouwkundig advies. De discussie rondom de 
landschappelijke inpassing is ambtelijk en bestuurlijk nog gaande en dus nog niet afgerond. Daarom 
achten wij het onverstandig in dit kader afzonderlijke concept-landschappelijke plannen en afbeeldingen 
nu al door te zenden naar de raad. Als te zijner tijd het college van burgemeester en wethouders op 
basis van de gemaakte plannen een standpunt heeft ingenomen, wordt contact met de raad opgenomen 
en wordt u inhoudelijk geïnformeerd zodat ook de raad hierover kan besluiten in het kader van de 
gebruikelijke ruimtelijk te voeren planprocedures. 

 


